
 

Jaarverslag Medezeggenschapsraad 2022-2023 

   

Leden:   
 

• Personeelsgeleding: Leenke van Aken, Marijke van den Hoven, 
Daphne Legen en Tobias Vermeulen (adviserend lid)  
• Oudergeleding: Daisy de Heer, Ivo van Alphen en Marlies van der 
Stoep  

   
Dalton  

• Dit schooljaar zijn er nieuwe kaartjes voor het Huishoudelijk takenbord 
gemaakt en er is een nieuw reflectiemiddel (het reflectierad) geïntroduceerd.  
• Er zijn 6 talentlessen georganiseerd. Leerkrachten hebben hun eigen 
talenten ingezet, denk bijv. aan geschiedenis, schaken, dansen, Frans, 
programmeren etc. Op deze manier hopen wij ook dat leerlingen nieuwe 
talenten kunnen ontdekken. Komend schooljaar zal er elke maand weer 
groepsdoorbroken een talentles plaatsvinden.  
• Wij hebben dit schooljaar een actieve Daltonraad gehad, waarbij naast 
leerlingen uit groep 5 t/m 8 ook 2 betrokken ouders aangesloten zijn.  
• Wij willen toe gaan werken naar een Dalton Kindcentrum voor kinderen van 0 
t/m 12 jaar. 
• Op 16 mei heeft er een Daltonvisitatie plaats gevonden. Wij hebben onze 
Daltonlicentie weer voor 5 jaar binnen.   
• Na een bezoek aan DKC Campus Columbus hebben Daphne en Leenke een 
presentatie gegeven aan ons onderwijsteam en aan de leidsters van de PSZ, 
het KDV en de BSO. Tijdens deze presentatie hebben wij verteld over de korte 
en lange termijndoelen die zijn opgesteld voor onze school.  
• Tijdens de Nationale Daltondag op 15 maart hebben de leerlingen van groep 
8 in alle klassen een presentatie gegeven over ons Daltononderwijs. Daarnaast 
hebben de kinderen zelf een rondleiding gegeven in hun klas over allerlei 
middelen die dagelijks ingezet worden.  
 

ICT 

• De website wordt steeds verder aangevuld. 
• De IEP toetsen worden nu via de chromebooks afgenomen.   
• In Parnassys zijn er aanpassingen gemaakt de rondom de rapporten.  

 

Zorg 

 
• Wij hebben op 2 momenten de IEP-toets afgenomen. Dit is ons nieuwe 
leerlingvolgsysteem, waarbij we het complete kind in beeld krijgen. Wij zijn blij 
met deze manier van toetsen. 
• Na elke IEP-toets heeft er een groepsbespreking plaats gevonden, hierin 
worden de IEP gegevens geëvalueerd, maar worden er ook nieuwe doelen 
gesteld. Daarnaast waren er per bouw 4 leerlingbesprekingen afgelopen 
schooljaar. Ook vullen de leerkrachten aan het eind van het schooljaar een 

overdrachtformulier in met hierin informatie over individuele leerlingen.  
      •Wij zijn erg blij met de resultaten van de IEP eindtoets van onze groep 8          
    leerlingen.  



 

 
 
Algemene punten: 
 

• De schoolgids, schoolplan & jaarplan zijn voorzien van feedback en door 
verschillende MR-leden kritisch bekeken. Vervolgens zijn deze documenten 
goed gekeurd.    
• Het werkverdelingsplan is in goed overleg tussen de directie en leerkrachten 
samengesteld. De MR keurt het plan goed.  
• Vanuit de feedback van ouders is communicatie als aandachtspunt naar voren 
gekomen. Om dit te verbeteren is er een kwaliteitskaart communicatie 
samengesteld met suggesties voor verbetering van de communicatie.  
• Er is een activiteitenplan voor de MR opgesteld. De MR kan zich vinden  in het 
activiteitenplan en keurt het goed.  
• De nieuwe begroting is goedgekeurd.  

• Tobias heeft het schoolplan bij de MR gepresenteerd.  

• Tijdens een studiedag heeft er een DISC training plaats gevonden en is er 
ingezet op reflectie.  

• Marijke is de nieuwe voorzitter van de MR. 

• Na heel veel jaren van een actieve rol bij de MR hebben wij afscheid genomen 
van Ivo van Alphen.  

 
 
 

 

  


